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V sobotu sa prišli 
do slnkom vysvietených 
Bánoviec naobedovať 
tisícky ľudí. Počas poludnia 
si pritom museli vystáť aj 
dlhé rady. Z ponuky jedál 
bolo z čoho vyberať, i keď 
možno niektorí frfľali 
na niektoré ceny. Komu 
sa najväčšia atrakcia 
MňamFestu - pečený býk 
“nepozdával“, pochutil 
si na čerstvo pečených 
prasiatkách či grilovaných 
kuriatkách „u susedov“, 
kto má radšej guláš, mohol 
si vybrať z viacerých, aj 
grilovaných klobások 
bolo neúrekom. Aj jedlá 
z našich okolitých obcí 
- ako boli perky, šúľance, 
držková, či rôzne grilované 
pochúťky a koláče boli 
mňam. V ponuke boli aj 
halušky od majstra sveta, 
grilované syry od Milsy, 
rôzne pekárenské výrobky 
od výmyslu sveta, vrátane 
originálnych moravských 
frgálov. Všetko sa naozaj 
ochutnať nedalo. Prejední, 
dobre napojení a opojení 
bohatým kultúrnym 
programom tak mohli 
byť všetci návštevnci. 
Bánovecký chutný festival 
opäť dokázal, že sú u nás 
dobrí kuchári, ale aj dobrí 
producenti a organizátori.
  Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

Presne o štyri týždne 
po MňamFeste 

sa stretneme na námestí 
opäť, tentokrát 

na tradičnom jesennom 
Bánovskom jarmoku 
v piatok 18. a sobotu 

19. októbra...

V meste pribudli 
nové stojiská 
pre kontajnery 
na komunálny 
odpad

MňamFest - najväčší a najlepší na Slovensku

Alegorický sprievod 
konských záprahov s kočmi 
a  vozmi prechádzajúci 
c ent rom me st a  je  u ž 
t radičnou ceremóniou, 
ktorou sa otvára najväčšie 
podujat ie nášho mesta 
a kraja - Bánovecký Mňam-
Fest. Tohtoročný jubilejný 
desiaty si vyslúžil aj ďalšie 
pr ívlast k y.  „Bánovecký 
MňamFest je najväčším 
a  najlepším farmárskym 
festivalom na  Slovensku,“
z dôra zn i la  m i n is terk a 
pôdohospodárstva a rozvoja 
vidieka Gabriela Matečná. 
Vyzdvih la jeho h lavný 

cieľ - a  to ukázať kvalitu 
domácich regioná lnych 
potravín. Ďalšie superlatívy 
si vyslúžili bánovskí poľ-
nohospodári, keď predseda 
Slovenskej poľnohospo-
dárskej a  potravinárskej 
komory Emil Macho označil 
bánovský región za obilnicu 
Slovenska, nakoľko sa tu 
dosahujú najväčšie výnosy 
obilnín. 

Vzácnych hostí, vrá-
tane viacerých poslancov 
N á r o d n e j  r a d y  S R 
a  zástupcov partnerských 
miest z  Poľska a  Moravy, 
privítala primátorka mesta 

Rudolfa Novotná. Sym-
bolický dožinkový veniec 
odovzdali členovia fol-
klórnej skupiny Rokôška 
z  Nitrianskeho Rudna 
(na foto) predsedovi SPPK 
Emilovi Machovi.

P r e d  d e s i a t i m i 
rokmi začínal MňamFest 
s  tridsiatimi stánkami, 
v tomto roku sa do nášho 
mesta prišlo prezentovať 
v y š e  13 0  v ý r o b c o v 
potravín a  poľnohospo-
dárov, najmä z Trenčian-
skeho kraja. V  prvom 
rade treba spomenúť poľ-
nohospodárov z  Bánov-

ského okresu – PD Brezina 
Pravotice s ponukou domá-
ceho mäsa a  mäsov ých 
v ýrobkov a  PD Slat ina 
nad Bebravou so svojimi 
mliečnymi výrobkami so 
značkou Moja Kravička, či 
bánovskú mliekareň Milsy 
a  ich syry a  jogurty, atď.. 
Záujem návštevníkov bol 
aj o  produkty ovocinárov 
z  regiónu, pestrá bola aj 
ponuka medu a  pekáren-
ských výrobkov. Jedna časť 
námestia patri la nášmu 
vidieku, kde jednotlivé obce 
z Bánovského okresu ponú-
kali svoje tradičné jedlá, 
na časti Sládkovičovej ulice 
sa prezentovala moderná 
poľnohospodárska tech-
nika. Na  dvoch pódiách 
sa vystriedalo množstvo 
účinkujúcich, najmä folkló-
ristov, priestor pod sochou 
Ľ. Štúra patril celodenným 
aktivitám pre deti. 
Text a foto: Alena Borszéková

Rozhovor 
s klimatológom 
Jozefom Pechom: 
Voda bude 
kľúčová

Stretnutie 
generácií v Múzeu 
holokaustu 
aj s bánovskými 
žiakmi

Ministerka Gabriela Matečná počas príhovoru... zľava moderátor Milan Zimnýkoval „Junior“, primátorka Rudolfa 
Novotná, sprava riaditeľ bánovského MVL Agro Štefan Petrík, ktorý je zároveň jedným z hlavných organizátorov 
MňamFestu, trenčiansky župan Jaroslav Baška a predseda SPPK Emil Macho...  (Viac na 2. strane.)
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Jubilejný Bánovecký MňamFest s tisíckami návštevníkov

Ministerka pôdohospodárstva a rozvoja vidieka Gabriela Matečná si zaspievala spoločne s folklóristami z bánovského Drie-
novca... A v sprievode primátorky nášho mesta Rudolfy Novotnej navštívila niektoré stánky producentov z Bánovského okresu, 
kde napríklad ochutnali mliečne dobroty značky Moja Kravička

Z plejády účinkujúcich folkloristov sme si vybrali Poluvskú muziku, ktorá už dlhé roky spolupracuje 
s bánovským Drienovcom a spoločne vedia roztancovať celé námestie

V ponuke obcí Bánovského okresu bol aj na horúci domáci slivkový 
lekvár z Veľkých Chlievan, šúlance, držková...

Hlavnými organizátormi desiateho jubilejného MňamFestu boli nezisková organizácia 
MňamFest a mesto Bánovce nad Bebravou s podporou Európskeho poľnohospodárskeho fondu 
pre rozvoj vidieka, Programu rozvoja vidieka SR, z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja 
vidieka SR a TSK. Viac fotogra� í z atmosféry najväčšieho podujatia v našom meste a kraji 
nájdete na facebooku Bánovské noviny...  Text a foto: Alena Borszéková

Deti si mohli užiť mini ZOO domá-
cich zvierat, vrátane zajačikov, ale 
pohladkať mohli aj kone, kozy, ovce, 
ba aj somárika a sliepočky...

Na mňafestových dobrotách si pochutnávali aj členky FS Uhrovčan (vľavo)... Tradične k nim 
patria výrobky zo slatinského družstva, pečený býk z Uhlísk a perky z Malých Hostí

Trenčiansky župan Jaroslav Baška predsedovi 
neziskovej organizácie MňamFest Stanislavovi 
Voskárovi nedaroval len � nančný dar



23. september 2019 Číslo 37spravodajstvo 3

Prerušenie distribúcie 
elektrickej energie 

Vysvetlenie k poslednému rokovaniu MsZ
Školské stravovanie nie je zadarmo

Začiatkom septembra 
bola ukončená realizácia 
dvoch uzamykateľných 
krytých stojísk kontaj-
nerov na  ulici Matice 
slovenskej a  ulici Žitná. 
Celkové náklady na  ich 
obstaranie boli vo výške 
14  982 eur z  rozpočtu 
mesta. Zámerom je  opti-
malizácia a  estetizácia 
s ú č a s nýc h  s t a n o v í š ť 
pri by tov ých domoch 
za účelom zvýšenia čistoty 
okolia smetných nádob, 

eliminácie roznášania, 
vhad zova nia a   nezá-
konného umiestňovania 
odpadov, ktoré do  nádob 
a  ich okolia nepatria 
(drobné stavebné odpady, 
objemné odpady, elek-
troodpad a  pod.). Ďalším 
d ôvo d om  bu d ov a n i a 
krytých stojísk je ochrana 
pred dažďom. V  prípade, 
že prší a  smetné nádoby 
nie sú uzavreté, rastie 
celková váha komunál-
neho odpadu, a  tým aj 

� nančné náklady na odvoz 
a  uloženie na  skládke. 
K ľúče od  príslušných 
stojísk boli odovzdané 
predsedom jednotlivých 
samospráv. Pevne veríme, 
že ich osadenie sa stretne 
u  občanov s  pozitívnym 
ohlasom podobne ako 
v prípade už realizovaných 
stojísk na  uliciach A. 
Dubčeka, J. C. Hronského 
a  Husitská. Výber lokalít 
bol v  minulom volebnom 
období  pre jed náva ný 

s  poslancami mestského 
zastupiteľstva za príslušné 
obvody.

M e s t o  p l á n u j e 
postupne k a ž doročne 
realizovať ďalšie stojiská, 
k toré budú prínosom 
pre čistotu a  skvalitnenie 
ž ivot ného prost red ia . 
V  neposlednom rade 
odpad v  uzamykateľných 
stojiskách a  prípadný 
neporiadok už nebude taký 
anonymný ako doteraz. 

Tlačová správa mesta 

Nové kryté stojiská kontajnerov

2. októbra od 8.00 do 10.00 h 
v Mestskom kultúrnom stredisku (Sever)

Nahlásiť sa treba vopred formou SMS na 0903 704 460

Mládež SČK a Okresné riaditeľstvo 
PZ v Bánovciach nad Bebravou

Na  poslednom mest-
skom zastupiteľstve bol 
jedným z bodov programu 
návrh Doplnku č.12 k Vše-
obecne záväznému naria-
deniu Mesta Bánovce nad 
Bebravou č. 72 o  určení 
výšky príspevku zákon-
ného zástupcu na  čias-
točnú úhradu výdavkov 
v školách a školských zaria-
deniach v meste. Určite ste 
postrehli, že od  1.9.2019 
mali mať deti základných 
škôl obedy „zadarmo“, 
k t o r é  v   k o n e č n o m 
dôsledku zadarmo vôbec 
nie sú a mnohým rodinám 
na  začiatku školského 
roka poriadne prevetrali 
peňa žen ku,  pretože. . . 
Obedy „zadarmo“ nie sú 
zadarmo, ale ide o  doto-
vanú stravu zo strany štátu. 
Chaos v tomto chaose mali 
poslanci, riaditelia škôl, 
vedúce školských jedální, 
najmä však rodičia, ktorí 
sa potrebné informácie 
dozvedeli neskoro. V máji 
bol i  rodičom podané 

z á k l ad né  i n for m ác ie 
na  záväznej prihláške, 
ktorou svoje dieťa prihla-
sovali na stravu v nasledu-
júcom školskom roku. Tie 
však neboli ešte úplné, pre-
tože v  tom období nebolo 
prijaté nariadenie mesta 
k týmto príspevkom. Toto 
nariadenie bolo schválené 
MsZ v  júni tohto roku, 
žiaľ, s  istými nedostat-
kami. Preto bolo nutné, 
prijať ďalší doplnok, ktorý 
odstraňuje nesúlad so 
zákonom.

Dotácia na  podporu 
výchovy k  stravovacím 
náv y kom d ie ť a ť a  s a 
poskytuje v sume 1,20 eur 
na  obed na  každý deň, 
v ktorom sa dieťa zúčastnilo 
vyučovania v MŠ (v zmysle 
zákona sa to týka detí, 
ktoré navštevujú posledný 
ročník MŠ – predškoláci) 
alebo ZŠ a odobralo stravu, 
teda sa naobedova lo. 
Rodičia týchto detí majú 
platiť za  obed cenu jedla 
poníženú o  dotáciu 1,20 

eur/obed. K  tejto cene 
sa pr ipočíta mesačný 
poplatok na pokrytie režij-
ných nákladov vo výške 3 
eurá (týka sa to iba žiakov 
ZŠ). Réžia sú náklady spo-
jené s výrobou jedla, napr. 
energie. Na začiatku škol-
ského roka museli zaplatiť 
rodičia ešte aj finančnú 
zábezpeku vo výške 30 eur, 
z ktorej sa bude hradiť obed 
v plnej výške, pokiaľ sa žiak 
neodhlási z  obeda, alebo 
obed neodoberie. Rodič 
žiaka 1.- 4. ročníka by mal 
doplácať 1 cent za odobratý 
obed + réžia 3 eurá mesačne 
(+ na  začiatku školského 
roka 30 eur � nančnú zábez-
peku). Rodič žiaka 5. – 9. 
ročníka by mal doplácať 10 
centov za  odobratý obed 
+ réžia 3 eurá mesačne (+ 
na začiatku školského roka 
30 € � nančnú zábezpeku).

Osobitnou kategóriou 
sú žiaci, ktorí sa nemôžu 
stravovať v  školských 
jedálňach z rôznych zdra-
votných dôvodov. Rodičia 

t ýc hto  ž i a kov  mô ž u 
požiadať o  v y platenie 
dotácie 1,20 eur za  každý 
deň, keď sa dieťa zúčastnilo 
vyučovania   prostredníc-
tvom vedúcich ŠJ na  svoj 
účet. 

Rodičia, aby sa Vám 
z  f inančnej zábezpeky 
zbytočne neodpočítavala 
plná cena obeda 1,20 eur 
pre žiaka 1.- 4 ročníka 
a 1,31 eur pre žiaka 5. – 9. 
ročníka za  neodobratý 
obed, nezabudnite svoje 
dieťa včas odhlásiť z obeda 
(podľa pokynov vedúcich 
ŠJ v príslušnej škole).

Mrzí  ma,  že sme 
rodičom nechtiac skompli-
kovali začiatok školského 
roka, ale pevne verím, že 
riaditelia škôl a vedúce ŠJ 
im počas najbližších rodi-
čovských združení adek-
vátne odpovedia na všetky 
otázky týkajúce sa nielen 
stravovania v  školskej 
jedálni. 

Dana Švecová, 
 poslankyňa MsZ

Za slušné Slovensko, za spravodlivosť

Slovenský zväz pro-
tifašistických bojovníkov 
Bánovce nad Bebravou 
pozýva širokú verejnosť 
na  Výstavu výtvarných 
a literárnych prác žiakov 
základných škôl k  75. 
výročiu SNP. Výstava je 
otvorená na  požiadanie 
od  6.  septembra do  31. 

októbra v  pr iestoroch 
Mú z e a  Pa r t i z á n s k e j 
b r i g á dy  Ja n a  Ži ž k u 
v   B á n o v c i a c h  n a d 
Bebravou .  Minimálny 
počet záujemcov je desať 
osôb. V  prípade záujmu 
kontaktujte Štefana Švelku 
na tel. č. 0908 860 626 alebo 
oblvtn@szpb.sk.  (szpb)

Pozvánka na výstavu do múzea

Mesto Bánovce nad 
Bebravou bolo jedným 
z  dvanástich slovenských 
a  štyroch zahraničných 
miest, kde sa v piatok 20. 
septembra, po  siedmich 
mesiacoch, konali opäť 
zhromaždenia v  rámci 
i n ic iat ív y  Z a  s lu šné 
Slovensko. Na  bánovské 
N á m e s t i e  Ľ u d o v í t a 
Štúra prišlo asi päťdesiat 
občanov všetkých veko-
vých kategórií, ktorým 
spravodlivosť v  našej 
krajine nie je ľahostajná. 
O  krehkosti právneho 
štátu ako prvý hovoril 

domáci právnik Pavol 
Trnka. K ohrozeniu klímy 
na  planéte, na  ochranu 
ktorej sa práve v tom istom 
čase konali zhromaždenia 
po celom svete, sa vyjad-
rila študentka Diana Jaku-
bíková. Lucia Bieliková, 
poslankyňa MsZ, prečítala 
dve základné požiadavky 
iniciatívy, ktoré odzneli 
na  všetkých zhromaž-
deniach. Tou prvou je 
stále dôkladné vyšetrenie 
vraždy novinára Jána 
Kuciaka a  jeho snúbenice 
Martiny Kušnírovej, ale 
aj káuz, o  ktorých písal 

a pre ktoré bol zavraždený. 
Druhou požiadavkou je 
nová, dôveryhodná vláda. 
Peter Králik, poslanec 
MsZ, ktorý bol od začiatku 
spoluorganizátorom 
bá novsk ých s t ret nut í 
Za  slušné Slovensko, 
prečítal list rodičov Jána 
Ku c i a k a  a d re s ov a ný 
všetkým občanom, aby 
boj  za  spravod l ivosť 
nevzdávali. Medzi jednot-
livými rečníkmi vystúpil 
pesničkár a gitarista Rado 
Hanko a  v  jeho podaní 
sme si mohli vypočuť aj 
piesne slovenskej legendy 

Jaroslava Filipa. Mode-
rátorkou zhromaždenia 
bola bánovská aktivistka 
a vysokoškoláčka Barbora 
Schwarzová. Zastupovala 
Evu Lavríkovú, učiteľku 
ZUŠ D.Kardoša, doterajšiu 
h lavnú organizátorku 
bánovských stretnut í, 
ktorá v  tom istom čase 
moderova la  obdobné 
zhromaždenie v Bratislave. 
Navyše v  lete tohto roka 
sa stala hovorkyňou ini-
ciatívy. Bánovské pokojné 
zhromaždenie ukončila 
slovenská hymna. 

Alena Borszéková

Západoslovenská distri-
bučná spoločnosť, a. s. Brati-
slava oznamuje občanom, že 
z dôvodu plánovaných prác 
na zariadeniach distribučnej 
sústavy bude bez dodávky 
elektrickej energie: 
 v  stredu 25. septembra 
v čase od 8.00 h do 13.00 h 
ulica: Trenčianska cesta č. 19, 
68, 78, 116, 2239, 2241, 3021, 
3034, 3040, 3052, 3059, 3061, 
3107, 3559, 3627, 9054, 9086, 
9088, 9089
 v  piatok 27. septembra 
v  čase od  8.00 h do  13.00 
h ulice: Lúčna č. 14, 16, 18, 
Žitná č. 6, 8, 10, 12, 14
 v pondelok 30. septembra 
v čase od 8.00 h do 13.00 h 

ulice: Trenčianska cesta č. 
34, 36, 38, 40, 42, 44, 46, 48, 
Družstevná č. 5, 6, 7, 9, 17, 
19, 613, 616, Mlynská č. 9027, 
9078, Radlinského č. 9, 10, 13, 
14, SNP č. 1, 7, 13, 15, 17, 18, 
26, Záfortňa č. 12.

Bl i ž š ie  i n for mácie 
ohľadom plánovaného pre-
rušenia distribúcie elektriny 
(ďalšie naplánované termíny, 
skrátenie, zrušenie) nájdete 
na  stránke www.zsdis.
sk alebo www.diportal.sk. 
Za vzniknuté nepríjemnosti 
spojené s  obmedzením 
dodávky elektriny sa Vám 
Západoslovenská distribučná 
spoločnosť, a. s. Bratislava 
ospravedlňuje.  (oznam MsÚ)
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Stretnutie generácií v Múzeu holokaustu v Seredi

Klimatológ Jozef Pecho: Voda bude kľúčová

Deviateho septembra 
sme si  na  Slovensku 
pripomíname Deň obetí 
holok au s t u  a   r a sovo 
mot ivovaného nási l ia . 
Tento pamätný deň je 
smut nou spom ien kou 
na  prijatie Židovského 
kódexu vládou Slovenského 
štátu 9. septembra 1941. 

Pri tejto príležitosti sa 40 
žiakov Základnej školy 
Part izánska zúčastni lo 
S t r e t n u t i a  g e n e r á c i í 
v  Mú z eu holok au st u 
v Seredi za účasti dvadsia-
tich preživších holokaust 
n a   S love n s k u ,  k t or í 
po  druhej svetovej vojne 
odišli žiť do Izraela a USA. 

Žiaci mali možnosť stretnúť 
sa aj  s   prezident kou 
S loven s k e j  re pu bl i k y 
Zuzanou Čaputovou, ktorá 
Stretnutie generácií sláv-
nostne otvorila. Následne 
si priamo z úst Pavla Eliho 
Vaga a  Juraja Naftaliho 
Fürsta vypočuli ich životné 
príbehy, pričom s nimi živo 

diskutovali. Toto stretnutie 
bolo výnimočnou príleži-
tosťou na hlbšie pochopenie 

súvislostí holokaustu, a tiež 
na to, aby si mladí uvedo-
mili, že učiť sa o holokauste 

je potrebné, aby sme už 
nikdy neopakovali chyby 
z minulosti.  (zš)

 Aké možnosti prispieť 
k zlepšovaniu životného pro-
stredia majú obyčajní ľudia?

Tie klasické občianske 
úlohy sú spojené so zodpo-
vednejším nakupovaním 
a  konzumom. Treba zvážiť 
aj nevyhnutnosť používania 
auta pri bežných cestách 
a  tiež využívanie leteckej 
dopravy, ak je možné použiť 
vlakovú či inú hromadnú 
dopr av u .  S a moz re jme , 
z av á ž i a  a j  d robne j š ie 
činnosti, ako recyklácia 
odpadov a  podobne. Je 
dobré pozerať na  etikety, 
odkiaľ daný tovar pochádza, 
pretože práve so zbytočným 

t r a n s p or tom  p ot r av í n 
naprieč celou planétou sú 
spojené zbytočné emisie.
 No a  čo môže urobiť štát, 
prípadne samosprávy?

Zv ýšiť  s ta rost l ivosť 
o  bežnú zeleň. Projektovať 
mesto urbanisticky tak, aby 
dopady klimatických zmien 
na obyvateľstvo boli menšie. 
Z na mená  to  v y t v á r ať 
prostredie, v  ktorom ľudia 
ľahšie prečkajú vlny horúčav 
a  v  ktorom bude dostatok 
vody. Voda bude veľmi 
kľúčová.
 Štúdie klimatológov sú dosť 
nepriaznivé, naozaj sa máme 
obávať toho, čo príde?

Doposia ľ  sa zmeny 
klimatických podmienok 
odohrávali v  pozvoľnom 
tempe. Za 60 rokov sa tieto 
oblasti zohriali v  priemere 
asi o dva stupne. Otázkou ale 
ostáva, akou rýchlosťou bude 
ďalšie ohrievanie pokračovať 
v  najbližších desaťročiach. 
Vieme, že naše odhady sa 
napĺňajú, a  to nám dáva 
odvážnosť vo vyjadreniach. 
Predpokladáme oteplenie až 
o ďalšie štyri stupne Celzia, 
čo prinesie dlhšie vlny 
horúčav a tiež migráciu tep-
lomilných živočíchov, s čím 
môžu byť spojené rôzne 
zdravotné riziká.

 Vidíme to na  príklade 
niektorých českých regiónov...

Južná Morava to už 
pocítila. Určité obce po nie-
koľkoročnom suchu, ktoré 
trvá od  roku 2015, riešia 
výrazný nedostatok vody. 
Krajina sa výrazne presušila. 
Malo to už aj konkrétne 
ekonomické dopady na oby-
vateľstvo, pretože tam nebol 
dostatok pitnej vody a museli 
ju dovážať z  iných regiónov 
v cisternách. Treba byť pri-
pravení na podobné krízové 
situácie. 
 Sú Bánovce mestom zelene?

Myslím, že Bánovce 
sú dostatočne zalesnené. 

Zrejme to súvisí s  histo-
r ickým v ý v inom tohto 
mesta. Všimol som si ale, že 
pomerne veľa zelene zmizlo 
z  centra mesta, predo-
všetkým z oblasti námestia. 
V  budúcnosti by sa mohlo 
upraviť tak, aby nebolo 
silno prehrievané. Potrebné 
budú vodné prvky, lebo 
jedna fontána nie je všetko. 
Širšia periféria mesta je dosť 
zelená, len do  budúcnosti 
treba zvažovať, či dané 
druhy prežijú vyššie teploty.
 Aký je teplotný rozdiel 
m e d z i  „ b e t ó n o v ý m“ 
námestím a  námestím 
zelene?

Pri vyšších teplotách, 
keď hovoríme o  35-tich 
stupňoch Celzia, sa povrch 
betónu môže zohriať až na 80 
stupňov. Rozdiel teplotných 
podmienok teda môže byť 
veľmi vysoký, rádovo viac 
ako 20 stupňov Celzia! 
 K e ď  u ž  h o v o r í m e 
o  meste, ako často chodíte 
do Bánoviec?

Vzhľadom na  povin-
nosti aké mám, chodím sem 
už len príležitostne, najmä 
v  období sviatkov. Nie je 
to tak často, ako by som si 
prial...

Dana Legeňová
 Foto: FB Jozef Pecho

Jozef Pecho vyštudoval odbor fyzickej geografie a  geoekológie 
na  Prírodovedeckej fakulte Univerzity Komenského v  Bratislave, 
v  rámci ktorého sa špecializoval na  meteorológiu a  klimatológiu. 
Od  roku 2016 pôsobí ako klimatológ na  Oddelení klimatologickej 
služby SHMÚ v Bratislave. Predtým pracoval ako odborný pracovník 
na Ústave fyziky atmosféry Akadémie vied ČR. Vo vedeckej oblasti sa 
Jozef zaoberá štatistickým modelovaním extrémnych zrážok, výskumom 
premenlivosti klímy a klimatickej zmeny, ako aj hodnotením jej regio-
nálnych dopadov - predovšetkým na území Slovenska. Širší priestor tiež 
venuje popularizácii meteorológie a klimatológie, má za sebou desiatky 
vystúpení na konferenciách, diskusiách i v médiách... 

Z ačiatkom septembra do Bánoviec nad 
Bebravou zavítal známy klimatológ 

Slovenského hydrometeorologického 
ústavu, rodák z nášho mesta a odchovanec 
bánovského gymnázia - Jozef Pecho. Počas 
akcie s názvom Envirodeň, ktorú organizovali 
mesto a MsKS, prednášal študentom aj 
verejnosti. Pre tých, ktorí jeho pútavý výklad 
nestihli, prinášame rozhovor.

Bánovskí žiaci pri besede s Pavlom Eli Vagom... Ako malý dvanásťročný chlapec sa 
v čase transportov do koncentračných táborov zo Slovenska ukrýval spolu so staršou 
sestrou v horách. Onedlho však boli ako deti židovského pôvodu odvlečené do kon-
centračného táboru v Seredi, kde sa stretli so svojím otcom... Po prežitých vojnových 
hrôzach Eli nechcel zostať žiť na Slovensku a rozhodol sa emigrovať do novovznikajú-
ceho štátu Izrael.  Foto: Lubor Lukáč

Konc e nt ra č ný  tábor 
Osvienčim...  a  Juraj 
Naftali Fürst, s  ktorým 
bánovskí žiaci diskuto-
vali, ako dieťa (v krúžku). 
Po  príchode nemeckých 
vojsk bola rodina zat-
knutá a rozdelená. Stretli 
sa opäť až v Seredi a odtiaľ 
celú rodinu deportovali 
do  Osvienčimu, kde deti 
opäť oddelili od rodičov...
 Foto: archív múzea

Prezidentka Zuzana Čaputová pred jedným z objektov v Seredi
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 Iba raz, koncom júna, 
sa muselo prvé podujatie 
Kultúrneho leta ukryť pod 
strechu. Aká je spokojnosť 
organizátorov z  Mestského 
kultúrneho strediska?

Dá sa povedať ,  že 
počasie nám v sezóne 2019 
prialo. Druhé podujatie 
kultúrneho leta s  názvom 
Spolu nám to ladí bolo síce 
presťahované do MsKS, no 
počas ďalších nedieľ sme 
už boli v parku. Aj keď i to 
nasledujúce, koncert kvar-

teta Márie Rehákovej, bolo 
takpovediac medzi kvap-
kami, prostredie parku sme 
neopustili. Napriek všet-
kému, park je prostredím, 
kde si letné koncerty našli 
svoje miesto aj divákov.
 V  tomto roku bol výber 
žánrov naozaj pestrý... Účin-
kujúci boli z  rôznych kútov 
Slovenska...

V  programe Kultúr-
neho leta 2019 sa predstavili 
nielen Bánovčania zo ZUŠ 
Muzeta a  kapela Tí Oní, 
ale aj f lautistka a  jazzová 
speváčka Mária Reháková 
s  kapelou, ktorá počas 
sezóny pôsobí vo Veľkej Bri-
tánii, Ľudová hudba Dribna 
z malej obce Šambron neďa-
leko Prešova, kapela Boro-
vienka od Piešťan či divadlo 
Teatro Tatro z Nitry. Prišli 
k nám i kamaráti z folkovej 
kapely KaTea z neďalekých 
Horných Vesteníc a  Parti-
zánskeho. Vždy sa snažíme 
nášmu publiku ponúknuť 
kvalitný program rôznych 
žánrov.
 Úplnou novinkou bánov-
ského Kultúrneho leta bol 

stredoveký festival Villa 
Ben. Stane sa tradíciou? 
Prísľuby zo strany vedenia 
mesta boli...

Veľmi nás teší záujem 
ľudí, s  ktorým sa festival 
Villa Ben stretol. Treba 
povedať, že sa ho podarilo 
zorganizovať najmä vďaka 
úsi l iu dvojice Barbory 
Mikulášovej a  Kryštofa 
Baluta, ktorí sú nadšen-
cami stredovekej kultúry 
a  zúčastňujú sa mnohých 
takýchto festivalov na Slo-
vensku. MsKS zohrávalo 
v  tomto prípade funkciu 
orga nizačnej  podpor y 
a  propagátora. V  každom 
prípade, nadšenie organi-
zátorov je veľké a stanovený 
dátum 15. august je už 
napevno zapísaný v našom 
kalendári kultúrnych podu-
jatí na rok 2020.
 Napriek tomu, že návštev-
nosť festivalu Villa Ben bola 
nadmieru vysoká, ostatné 
koncerty a  predstavenia 
mali už nižšiu účasť, akoby 
si organizátori želali. Máte 
nápady, ako Bánovčanov 
prilákať ešte viac na kultúru 
pod holým nebom?

Festival Villa Ben sa 
s  ďa lšími podujat iami 
Ku ltúrneho leta nedá 
veľmi porovnávať. Nedeľné 
koncerty majú trvanie 
okolo dvoch hodín, nejde 
o celodennú akciu s množ-
stvom sprievodných aktivít 
ako v  prípade Villa Ben. 
S tým súvisí aj menšia účasť 
ľudí, ak sa na  to pozrieme 
z  hľadiska kvantity. No 
podujat ia  Ku lt ú rneho 
leta sú koncipované ako 
atrakt ívny a  príjemný 
oddychový program, ktorý 
ponúka k va l itnú pro-
dukciu. Samozrejme, zlep-

šením podmienok v parku 
by sa mohol zvýšiť záujem 
ľudí o letnú kultúru, tu už 
ide ale o  jeho komplexnú 
revitalizáciu.
 Mestský park je v  takom 
stave ako je. Čo by organi-
zátorom kultúrnych pod-
ujatí najviac pomohlo vo 
vybavenosti tejto mestskej 
zelenej oázy?

Paradoxne, z  môjho 
pohľadu toho nie je až tak 
veľa, ako sa na prvý pohľad 
zdá. Z  praxe vnímame 
najmä to, že nám chýba 
stabilné hľadisko, resp. 
pohodlné sedenie pre 
divákov, osvetlenie parku, 
sociálne zariadenia, zišlo 
by sa opraviť chodníčky 
a  pr ispôsobiť a ltánok 
či  zabezpečiť starostlivosť 
o  poriadok. Taktiež by sa 
veľmi hodilo technické 
zázemie, kde by sa dal bez-
pečne uskladniť materiál 
potrebný pre podujatia 
v parku.
 Leto skončilo, určite už 
plánujete to budúcoročné. 
Budú nejaké zmeny, máte 
už aj niekoho sľúbeného...?

M o m e n t á l n e  s m e 
v  štádiu prípravy podujatí 
na  budúci rok. Mnohé 
závisí od  rozpočtu, ktorý 
sa bude čoskoro schvaľovať, 
no je pravda, že svoje 
tipy na  umeleckých hostí 
už máme. Radi by sme 
zachova l i  rôznorodosť 
programu Kultúrneho leta, 
takže diváci sa môžu opäť 
tešiť na  bánovskú pro-
dukciu, folklór, dychovku 
či program pre tých naj-
menších. Dúfame, že nám 
ostanú verní aj v roku 2020 
a  ďakujeme za  podporu 
Kultúrneho leta 2019.

 Alena Borszéková

Učiteľa hudby - huslistu 
Tomáša Tuláčeka pozná 
bánovská verejnosť najmä 
z  koncertov ZUŠ Dezidera 
Ka rdoša ,  kde pôsobí . 
Pred niekoľ kými dňami 
získal tento v ynikajúci 

husľový virtuóz, zakladateľ 
hudobného telesa s názvom 
E n s e m b l e  M o s c h e l e s , 
ocenenie v  Jeruzaleme. 
Udelil mu ho ACUM - Zväz 
na ochranu autorských práv 
izraelských skladateľov v Tel 

Avive. Ocenenie nie je tra-
dičné, ale zvláštne. ACUM 
ho udelilo na návrh súčas-
ných izraelských sklada-
teľov, ktorých tvorbu Tomáš 
Tuláček propaguje práve cez 
Ensemble Moscheles. Viac 

o  pánovi Tuláčekovi, jeho 
ocenení a účinkovaní najmä 
v  zahraničí, pribl ížme 
v  rozhovore v  niektorom 
z  budúcich čísiel Bánov-
ských novín. K  oceneniu 
blahoželáme.  redakcia 

spoločnosť, kultúra 5
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Opustili nás

Radovan Zaťko a Kristína Bérešová
Peter Lech a Zuzana Kasprzaková
Martin Antala a Natália Ladická

Uzavreli manželstvo

Vo štvrtok 26. septembra zavíta do Ži:vy vzácna 
zahraničná návšteva. Vystúpi v nej britský folkový 
spevák a gitarista Johny Campbell. Jeho koncert 
začína o 20.00 h. Piatok 27. september bude patriť 
milovníkom dobrého filmu. Filmový klub Kas-
sandra uvedie francúzsku komédiu pod názvom 
Rock´n Roll. Premietať sa bude v  Ži:ve. Vstupné 
stojí 3 eurá, pre držiteľov preukazu FK o  euro 
menej. V prípade, že ste nemohli prísť na prvý Blší
trh, ktorý bol v auguste, sobota 28. septembra bude 
vaším dňom. Na  námestie si totiž budete môcť 
opäť priniesť všetko, čo potrebujete predať, alebo 
vymeniť. Prípadne kúpiť niečo, čo vám chýba. 
Prineste si zo sebou stolíky, alebo deky, na ktoré si 
vyložíte tovar. Trh začína o 9.00 h. Pre bližšie infor-
mácie napíšte mail na adresu kulturabn@kulturabn.
sk alebo volajte na t.č. 0948 274 743. (r)

KAM v meste a okolí

Zuzana Janáčová pri 
otvorení kultúrneho 
leta 2019 s primátorkou 
Rudolfou Novotnou

Kultúrne leto očami organizátorov

Ocenenie pre Tomáša Tuláčeka

P ri pohľade do kalendára máme už jeseň. 
S koncom leta skončilo aj to Kultúrne 

leto, ktoré sa uzavrelo koncertom Ľudovej 
hudby Dribna počas druhej septembrovej 
nedele. Kultúrne leto sa oficiálne otvorilo už 
posledného mája na festivale Tu žijem2019! 
A potom sa pre Bánovčanom v mestskom 
parku, v náručí zelene, rozvíjal sedemdielny 
seriál koncertov a vystúpení rôznych žánrov 
aj noviniek. Prialo počasie aj návštevníci. Ako 
je s Kultúrnym letom 2019 spokojná Zuzana 
Janáčová, riaditeľka Mestského kultúrneho 
strediska, sme sa jej opýtali v rozhovore... 

Koncert Kvarteta Márie Rehákovej, bolo takpovediac medzi kvapkami

Vo štvrtok 3. októbra 
o 18:00 sa v našom Mest-
skom kultúrnom stredisku 
uskutoční koncert skupín 
Duo Sonet a  Vrchári. 
K apely,  k toré  u rč íte 
poznáte aj z  vysielania 
známej Šláger TV, prídu 
zabaviť všetkých tých, 
čo majú radi tradičné 

slovenské piesne. Príďte si 
ich zaspievať, prípadne si 
aj zatancovať! Vstupenky 
v  cene 8 eur si môžete 
zakúpiť už teraz v  rámci 
predpredaja. A  to priamo 
v  Mestskom kultúrnom 
s t r e d i s k u ,  p r í p a d n e 
v  Informačnom centre 
na námestí.

Šlágre v podaní 
Duo Sonet a Vrchári
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Naša omladina na hostky nestačila
Sokol Bánovce – Veselí nad Moravou 21:42 (13:24)

Medzinárodná česko-
-slovenská hádzanárska 
liga žien pokračovala cez 
víkend stretnutiami 4. kola. 
Naše dievčatá tentokrát 
nestačili na  české SHK 
Veselí nad Moravou, kto-
rému v piatok na domácej 
palubovke podľahli vysoko 
21:42. 

„Veselé panenky“ mali 
víťazstvo vo vrecku už 
po polovici stretnutia, keď 

na  prestávku odchádzali 
s  vedením 24:13. Prehru 
z v e r e n k ý ň  R i c h a r d a 
M a k ý š a  o d š t a r t ov a l i 
presnými zásahmi Pastor-
ková s  Kučerovou. Na  ich 
góly znížením reagovala 
Galková, no v  polovici 
7. minúty viedlo Veselí 
po  zakončení Michalovej 
už 1:7. Naše dievčatá sa 
postupne otriasli a  v  13. 
minúte Žitňanová znížila 

na  6:9. Lenže Veselanky 
boli efektívnejšie v  kon-
covke a  do  konca prvého 
dejstva si v y pracova l i 
jedenásťgólové vedenie 
13:24. Hneď v úvodnej päť-
minútovke hostky pridali 
ďalšie štyri góly a o osude 
stretnutia bolo de� nitívne 
rozhodnuté. Domáca omla-
dina sa snažila, ale v druhej 
tridsaťminútovke bola ešte 
menej úspešná v koncovke 

ako v prvej. Hostky si tak 
bez väčších problémov 
dokráča l i k  v ysokému 
víťazstvu 21:42. 

Z o s t a v a  S o k o l a 
B á n ovc e :  P. Po k o r n á , 
Z.Adameová, P.Rehušová – 
V.Matejíková 2, Pavlovská 
1, E.Žačiková 1, Z.Galková 
3, J.Vaňová, M.Šipláková 
3/3, D.Krajčíková, I.E-
scherová, L.Holincová 1, 
H.Žitňanová 4/1.  (mp,aj)

Jeden gól len z pokutového kopu
Trenčianske Stankovce – Saprtak Bánovce 2:1 (1:1)

Úvodné minúty zápasu 
boli vyrovnané, no hralo 
sa bez šancí, tímy umne 
čakali na  chybu súpera. 
Domáci futbalisti postupne 
pridali na  dôraze a  začali 
si vytvárať prí ležitosti. 
V 13. minúte dostal Vaško 
ideálnu prihrávku do behu 
a  otvoril skóre stretnutia. 
S  pribúdajúcim časom sa 

obraz hry vyrovnal, hráčom 
nechýbalo vysoké nasa-
denie, útoky sa v  rýchlom 
slede striedali na  oboch 
stranách. V 42. minúte bol 
v domácej šestnástke faulo-
vaný náš hráč a nariadený 
pokutový kop Masarovič 
premenil. Gól do  šatne 
mohol v 45. minúte zazna-
menať Škvarka, ale mieril 

tesne vedľa. V  65. minúte 
vyšla domácim brilantná 
akcia, keď Komorovský 
unikol po  pravom krídla, 
prihral na  päťku Repovi 
a  ten strhol v íťazstvo 
na  stranu Stankoviec. 
Domáci hrali aj v  závere 
zápasu aktívne a  snažili 
sa svoje vedenie poistiť. 
V poslednej minúte mohol 

víťazstvo prikrášliť Repa, 
ale Korček mu strelu vyrazil 
nohou. Góly :13.Vaško, 
65.Repa – 42.Masarovič 
(11.m). Zostava Spartaku 
Bánovce: Korček - Sipos 
(88.Nazar), Rusinko, Halás, 
Kráľ (75.Zelenák), Morávek 
(81.Kocan), Kyselica (69.
Laco), Turoň, Masarovič, 
Zita, Kochan.  (jš,aj)

Španko, Čelechovský 
a Filo víťazmi turnaja 
v Prievidzi

V  sobotu 14. sep-
tembra sa v Prievidzi konal 
už 47. ročník medzinárod-
ného turnaja v zápasení vo 
voľnom štýle. Na  turnaji 
sa predstavilo 238 zápas-
níkov z 41 klubov, ôsmich 
štátov. V  kvalitnej kon-
kurencii sa z  bánovskej 
výpravy najviac darilo 
Ma rce lov i  Špa n kov i , 
Erosovi Čelechovskému 
a  Matyášovi Filovi, ktorí 
sa stali víťazmi turnaja. 
Jediné druhé miesto si 

z  borcov MZK Bánovce 
vybojoval Tomáš Melas. 
Bronzové pozície obsadili 
ešte Michal Žitník, Peter 
Beňo a  Andreas Kern. 
V  celkovom hodnotení 
družstiev si náš k lub 
vybojoval výborné tretie 
miesto za prvým Ľvovom 
z  Ukrajiny a  druhým 
Vasasom z  Maďarska. 
Vedenie bánovského klubu 
ďakuje svojim zverencom 
za  vzornú reprezentáciu 
klubu.  (mu,aj)
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Naj rajčina, zemiak a mrkva!
Redakcia Bánovských novín vyhlásila aj pre rok 

2019 Bánovskú záhradkársku ligu opäť pre tri druhy 
zeleniny. Budeme súťažiť o najväčšiu rajčinu, o naj-
väčší zemiak a o najväčšiu mrkvu. Vyzývame preto 
záhradkárov, aby sa do redakcie Bánovských novín 
(na námestí v sídle BTV) prišli pochváliť osobne, treba 
si vopred dohodnúť termín na 0948 602 422 alebo 
na noviny@kulturabn.sk. Jedinou podmienkou je, že 
zelenina musí pochádzať z územia mesta Bánovce 
a jeho prímestských častí!  redakcia

Naj rajčina 
1. 776 g Yma Kapsová osada Tatra
2. 684 g Štefan Šuňal Sládkovičova

Bánovská záhradkárska liga

Stojím na  autobusovej stanici s  víkendovým 
nákupom v taške a polovicou melóna pod pazuchou. 
Je piatok 13-teho. Moje auto stojí nepojazdné pred 
činžiakom. Hlava s nohami sa dohodla - pešo nikam 
nejdeme! Ok... zavolám si taxík. Chcem sa odviezť 
za euro - a tak volám. „Budete čakať 10- 15 minút.“ 
„Ok, počkám.“ „Ale nie, že keď tam prídem, nikto 
tam nebude,“ hovorí mi nevrlý hlas v telefóne. „Ak si 
volám vás a dohodneme sa, určite nesadnem do iného 
taxíka. To by som určite neurobila.“ A tak tam sedím 
na  lavičke - s  taškou... aj melónom. Pod nosom mi 
parkujú iné taxíky. Ale ja čakám... 10 minút... 15 
minút. Ok, počkám ešte chvíľu - veď je piatok a frmol 
na cestách. „Prosím vás, prídete teda po mňa?“ volám 
po dvadsiatich minútach. „Ešte päť... a možno aj viac 
minút,“ z hlasu je zrejmé, že som už dávno "delete" 
v  jeho pamäti. „Prepáčte, ale to nemyslíte vážne. 
Mohli ste mi hneď povedať, že neprídete!“ „Zavolajte 
si iný taxík“, znela strohá odpoveď. Ok, skvelý nápad 
a  dobrá rada. Služby sú o  prístupe k  zákazníkovi. 
Na  druhej strane - aj zákazník musí byť seriózny. 
Nechcem paušalizovať - mám aj dobré skúsenosti... 
ok, asi zlyhal ľudský faktor. Cena niekedy nerozhoduje 
- sú veci, ktoré sa za 99 centov kúpiť nedajú.  (zb)

 Dnes píše Zuza.nka

Jankov vŕšok sa už 
roky stáva miestom, kde 
pretekári na autách jazdia 
do  vrchu. V  sobotu 7. 
a  v  nedeľu 8. septembra 
sa jazdci opäť snaži l i 
dosiahnuť čo najrých-
lejšiu jazdy, no opačným 
smerom,  z   Ja n kovho 
vršku do  Uhrovca. A  nie 
na autách ale na longboar-
doch. Longbord sa na prvý 
pohľad sa podobá skatebo-
ardu, no má dlhšiu a širšiu 
dosku, mäkšie a  priľna-
vejšie kol ieska, vďaka 
čomu je ideálny na  jazdu 
po  meste a  z  kopca. Aj 
z tak strmého ako je Jankov 
vŕšok, ktorý sa na dva dni 
zmenil na  lonboardovú 

dráhu. A  to nie po  prvý, 
ale druhýkrát. „Na Jankov 
v ŕšok ná s  opakovane 
privádza skvelá trať s  25 
zákrutami, vysokou rých-
losťou. Je to v blízkom okolí 
asi najatraktívnejší kopec,“
prezradil nám predseda 
Asociácie Downhill Skate-
boardingu Michal Dzúrik. 
Počas zjazdu je premávka 
na  trati uzavretá. Cesta 
výlučne patrí jazdcom, 
ktorí sa v  najrôznejších 
polohách snažia dosiahnuť 
čo najväčšiu rýchlosť. Tí 
najskúsenejší a  najlepší 
sa dokážu rútiť až sto 
kilometrovou rýchlosťou. 
Na  Jankovom vŕšku je to 
o  čosi menej. „Minulý rok 

sme tu radarom namerali 
najvyššiu 81 kilometrovú 
rýchlosť, takže aj takáto 
rýchlosť sa tu dá dosiahnuť,“
povedal Michal Dzúrik. 
„Na  Slovensku je to veľmi 
v  plienkach, rozšírená 
komunita je v  Čechách 

a  Rakúsku. U  nás je toto 
jediná longboardova akcia,“
vysvetlil. Dosahovať vysokú 
rýchlosť na  4 kolieskach 
a dreve chcú len tí, ktorým 
v  žilách koluje adrena-
línová krv. Longboardy 
sme na  Jankovom vŕšku 
mohli vidieť druhýkrát 
a  snáď nie naposledy. „Ak 
nebude veľký mínus, tak 
prídeme aj tretíkrát,“ odpo-
vedal na  otázku o  ďalšej 
budúcnosti Michal Dzúrik. 
Longboardy cez víkend viac 
slúžili na zábavu ako súťa-
ženie. Akcia Johnys Hill, 
ktorej súčasťou bol aj troj-
dňový kultúrny program, 
bola Freeride, čo znamená, 
že sa jazdilo voľne.   (aj) 

Longboardy na Jankovom vŕšku

Úžasné babie leto si 
15. septembra vychutnali 
milovníci prírody z  Klubu 
s l o v e n s k ý c h  t u r i s t o v 
z  Bánoviec nad Bebravou 

na  hrebeni Nízkych Tatier, 
konkrétne na Kráľovej holi 
aj vo výške 1 946 m. Niektorí 
zdolávali asi tisícdvesto met-
rové prevýšenie z Telgártu, 

ďalší z  rázovitej dedinky 
Šumiac. Už po  ceste, ale 
najmä zo samotného vrcholu 
sa im ponúkali nádherné 
výhľady, obzvlášť panoráma 

Vysokých Tatier ostane 
všetkým dlho v  pamäti 
(n a   f o t o) .  P r í j e m nou 
zastávkou bolo občerstvenie 
v  Chate pod Krá ľovou 
holou, ktorá bola slávnostne 
otvorená v  minulom roku 
a  ponúka okrem vynikajú-
ceho pohostenia aj nocľah 
pre malú skupinu ľudí. 
Chatu vybudovali športoví 
nadšenci namiesto starej 
„búdy“ a  bánovskí turisti 
boli vyskúšať jej služby. 
Boli spokojní s ponukou, aj 
s  celou peknou turistickou 
akciou v krásnej slovenskej 
prírode. Najbližšiu turistiku 
plánuje klub na  nedeľu 13. 
októbra a  to do  pohoria 
Vtáčnik na  Veľký a  Malý 
Grič.  (ab)

 Foto: D.Sochorová 

Bánovskí turisti na Kráľovej holi

DRAŽBA dňa 6.11.2019 o 11.00 h
Miesto konania: Notársky úrad Mgr.  Tatiana Vršanská, 
Družstevná 2, 831 04 Bratislava, zasadacia miestnosť.
Predmet dražby: súbor nehnuteľností (spoluvlastníckych 
podielov na  pozemkoch) evidovaných Okresným úradom 
Bánovce nad Bebravou, katastrálny odbor, k.ú. Čierna 
Lehota, obec Čierna Lehota, okres Bánovce nad Bebravou, 
zapísaných na LV č. 703, 682, 527, 467, 765, 373, 372, 115, 240, 
468, bližšie špecifikovaných v  súpise všeobecnej podstaty 
úpadcu Mgr.  Jana Hanulová, č. k. 2K/26/2014 zverejnenom 
v Obchodnom vestníku SR č. 125/2018 dňa 29.06.2018.
Najnižšie podanie 36  500 eur (s  možnosťou zníženia 
najnižšieho podania až na 10 950 eur)
Viac info na tel. č. +421 2 33889333, o�  ce@crossdefault.sk

SOŠ strojnícka Bánovce nad Bebravou, vyhlasuje 
obchodnú verejnú súťaž č. 8/2019 na  prenájom 
majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja 
v správe Strednej odbornej školy strojníckej, Parti-
zánska cesta 76, Bánovce nad Bebravou. Predmetom 
nájmu sú nebytové priestory v celkovej výmere 22 m2

,nachádzajúce sa v budove spojovacej chodby medzi 
školou a jedálňou zapísanej ako budova školy o.č.76 
na liste vlastníctva č. 1837, súpisné číslo 1088 na par-
cele číslo 2446 v katastrálnom území Bánovce nad 
Bebravou. Minimálna cena nájmu je 35 eur na m2 
plochy na  rok. Doba nájmu – do  5 rokov. Bližšie 
informácie záujemcovia získajú na webovej stránke 
Trenčianskeho samosprávneho kraja v časti „Úradná 
tabuľa“, alebo na stránke školy.

V  sobotu 14. septembra 
si viac než stovka účastníkov, 
fanúšikov a  organizátorov 
užila pekné počasie počas pre-
tekov na bicykloch na sídlisku 
Sever, v  areali ZŠ Školská. 
Členovia Cykloturistického 
klubu Viking tu v spolupráci 
s   bánovsk ý m Centrom 
voľného času, za  podpory 
mesta a s pomocou sponzorov 
zorganizovali ďalší ročník 
terénnych cyk l ist ických 
pretekov pre deti bánovského 
regiónu. Súťažilo sa v šiestich 
kategóriách, od  najmenších 
škôlkárov, po  žiakov devia-
teho ročníka ZŠ. Gratulujeme 
víťazom a ďakujeme všetkým 
zúčastneným za  bojovnosť 
a povzbudzovanie. Ďakujeme 
aj členom klubu, ktorí vlast-
noručne postavili trať a vďaka 
ich pomoci mali preteky 
skvelú úroveň a  atmosféru. 

V  kategóri i najmenších 
do 6 rokov boli ako najlepší 
vyhodnotení - na kolobežke 
Michal Kubrický a  Hanka 
Pomothyová, na bicykli Jerguš 
Kováč, Maximilián Marko 
a  Leo Hruška. V  kategórii 
mili - dievčatá Stela Žaťková, 
Karolína Sedláková a Tatiana 
Kubrická, mili chlapci - 

Dominik Bezák, Dávid Siva 
a Rudolf Danaj, mini - Šimon 
Rusňák, Adam Kosec a Mário 
Kopčan, mladší žiaci - Vilam 
Eg ly,  Ond rej  Pa k a nec 
a  Richard Janáč, starší žiaci 
- Christian Schubert, Andrej 
Domovec a Matúš Karas.

Náš k lub organizuje 
tento rok ešte jedno podujatie 

- Ukončenie cykloturistickej 
sezóny časovkou na  Jankov 
vŕšok v  nedeľu 6. októbra 
z Uhrovca. Srdečne všetkých 
pozý vame. V  septembri 
prebieha prihlasovanie ako 
do CTK Viking, tak aj do ďal-
ších zaujímavých záujmových 
krúžkov CVČ. L. Kiripolský,
  vedúci CTK Viking pri CVČ 

Cyklopreteky pre školákov aj škôlkárov
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na facebooku 

týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.
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Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

POHREBNÁ 
SLUŽBA

Pohybové 
aktivity
v MsKS

V   s e pt e mbr i  to 
v  Mestskom kultúrnom 
stredisku opäť začína 
ožívať nielen kultúrou, 
a le aj voľnočasov ými 
aktivitami. Môžete si prísť 
dobiť energiu na  zumbu
s  Luckou, tá sa cvičí 
pravidelne v  pondelok 
a stredu o 18.00 h v hornej 
sále MsKS. V utorok a vo 
štvrtok od 18.00 h do 19.30 
h si môžete prísť vydýchnuť 
na jógu so Zuzkou. Utorok 
je venovaný jóge pre 
pokročilých a štvrtok pre 
mierne pokročilých. Pravi-
delne v stredu sa od 18.00 
h stretajú nadšenci hry 
v šúľanej...  (vp)


